
1 

 

 Protokół Nr XLVII/2022 

obrad sesji Rady Gminy Piątnica, odbytej w dniu 28 grudnia 2022 r.  w lokalu Gminnego  

Ośrodka Kultury w Piątnicy, przy ul. Szkolna 25. 

 

Transmisja obrad XLVII sesji  opublikowana w BIP UG Piątnica i na stronie internetowej Gminy 

Piątnica. 

Obrady sesji rozpoczęto o godzinie 1010 a zakończono o godzinie 1258. 

Informację o terminie,  miejscu sesji oraz porządku obrad podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie w BIP Urzędu 

Gminy Piątnica. 

Głosowanie imienne na sesji przeprowadzono za pomocą urządzenia do głosowania. 

Radni łącznie z informacją o sesji otrzymali projekty uchwał oraz pozostałe dokumenty stanowiące 

przedmiot obrad.  

Obradom przewodniczył Pan Krzysztof Weber - Przewodniczący Rady Gminy Piątnica. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że  sesja Rady Gminy Piątnica  transmitowana jest na żywo. 

Osoby uczestniczące w sesji muszą mieć świadomość, że ich wizerunek zostanie upubliczniony. 

Klauzula informacyjna w tej sprawie znajduje się na drzwiach wejściowych na salę obrad. 

Następnie podziękował  Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  w Piątnicy za przygotowanie sali 

na sesję.  

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych 

na ogólną liczbę 15 radnych. Stwierdził prawomocność obrad.   

 

Przywitał przybyłych na sesję radnych oraz gości zaproszonych. Po czym poinformował, że stan 

osobowy radnych wynosi 15, bo są wszyscy. 

 

Radni Rady Gminy obecni na sesji: 

1. Chaberek Karolina 

2. Domitrz Urszula 

3. Dąbrowski Adam Robert 

4. Dymek Andrzej 

5. Florczyk Tomasz 

6. Komorowska Agnieszka Alicja 

7. Konopko Marek  

8. Kopczewski Jan 

9. Mroczkowski Sławomir 

10. Pokropowicz Jarosław 

11. Sobuta Marcin 

12. Śmiarowski Karol 

13. Świderski Andrzej 

14. Weber Krzysztof 

15. Zduńczyk  Piotr  

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Wierzbowski Artur                                 Wójt Gminy Piątnica                    

2. Bieńczyk Bogdan                                    Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

3. Sobczyńska-Wanke Barbara                   Sekretarz Gminy Piątnica 

4. Chilińska Katarzyna                                Skarbnik Gminy Piątnica  

5. Wojewoda  Dariusz                                  Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Obywatelskich 

                                                                      w UG Piątnica 



2 

 

6. Krajewska Małgorzata                              Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Podatków i Usług 

                                                                      w UG Piątnica 

7. Kijek Marcin                                            Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Terenowej 

                                                                      w UG Piątnica 

8. Pstrągowski Michał                                 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych 

                                                                     w UG Piątnica 

9. Grabias Kazimierz                                    Radca prawny w UG Piątnica 

10.Gosk Anna                                               Kierownik Biblioteki Publicznej Gminy Piątnica 

11.Brzozowska Edyta                                   Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Piątnicy 

12.Filipkowska Agnieszka                           Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy 

13.Kossakowski Dariusz                              Dyrektor Szkoły Podstawowej w  Drozdowie 

14.Duda Bożena                                           Inspektor do obsługi Rady Gminy w UG  Piątnica    

15.sołtysi sołectw:                                        Czarnocin, Dobrzyjałowo,  Elżbiecin, Górki-Szewkowo, 

                                                                      Kobylin, Kosaki, Kalinowo-Kolonia, Kownaty, Nowe 

                                                                      Krzewo,  Murawy, Pęza,  Piątnica Włościańska, 

                                                                      Rządkowo, Stary Cydzyn, Wyłudzin. 

Listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

W sesji wzięła udział publiczność. 

 

Ad. 1. 

      Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że obecnie przystępujemy do ustalenia porządku obrad sesji.  

Na wstępie chciałbym poinformować, że pismem RG.0002.9.2022 z dnia 21 grudnia br. 

poinformowałem Państwa radnych, że w dniu 21 grudnia 2022 r.  od Wójta Gminy Piątnica 

do Przewodniczącego Rady Gminy Piątnica wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

najbliższej – XLVII sesji Rady Gminy Piątnica projekt uchwały w sprawie statutu Centrum Usług 

Samorządowych w Piątnicy. W związku z powyższym, stosownie do art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  wprowadziłem do porządku obrad sesji w punkcie 6 

podpunkt 8:  Statutu Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy.  

 

Poinformował,  że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym  zmiany 

w porządku obrad  rada  może wprowadzić bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Zwrócił się do Państwa radnych z zapytaniem - czy radni mają uwagi i wnioski do zaproponowanego 

porządku obrad? 

Pan radny Piotr Zduńczyk zgłosił wniosek o przesunięcie punktu dotyczącego  nadania szkole 

Podstawowej w Dobrzyjałowie imienia, na samym początku.  

Pan Przewodniczący Rady ja proponowałbym zostawić tak jak jest. Jest to wniosek w pkt 6 i jest 

podpunkt 1 o nadaniu imienia szkole,  gdyż zatem idą zmiany  w systemie głosowania. Także będzie 

dłużej trwało przygotowanie nowych slajdów do głosowania niż dojście do tego punktu.  

Pan radny Piotr Zduńczyk dobrze. 

Pan Przewodniczący Rady rozumiem, że wniosek wycofany. Dalej stwierdził, że wobec nie zgłoszenia 

wniosków zarządza głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 1 radny: Świderski 

Andrzej. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  większością  głosów „za” przyjęła porządek dzienny obrad o treści 

Państwu dostarczonej. 
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Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja o podpisaniu protokołu  Nr XLVI/2022 obrad sesji. 

3. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 

2023-2032 

    a) odczytanie projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata  2023-2032,  

    b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku        

z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie  uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Piątnica na lata 2023 - 2032, 

    c) przedstawienie przez przewodniczących stałych Komisji Rady  Gminy  Piątnica opinii 

do projektu uchwały Rady Gminy Piątnica  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na  lata 

2023-2032, 

    e) dyskusja nad projektem uchwały, 

    f) głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2032. 

5. Rozpatrzenie  projektu i  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2023 

rok 

    a) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piątnica  na 2023 rok, 

    b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Białymstoku z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

 budżetowej Gminy Piątnica   na 2023 rok oraz  o możliwości sfinansowania planowanego deficytu 

budżetu Gminy, 

    c) odczytanie przez przewodniczących  stałych Komisji Rady Gminy Piątnica opinii do  projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu   Gminy Piątnica na 2023 rok, 

    d) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych i nie 

uwzględnionych w projekcie uchwały budżetowej, 

    e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

    g) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2023 rok. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

    1) nadania imienia Szkole Podstawowej w Drozdowie;    

    2) zniesienia statusu pomnika przyrody; 

    3) zmian w budżecie Gminy; 

    4) przyjęcia Programu współpracy na 2023 rok Gminy Piątnica z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku publicznego;  

    5) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienia 

od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Piątnica; 

    6) uchwalenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica na 2023 rok; 

    7) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Piątnica na 2023 rok; 

    8) statutu Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy. 

7. Zapoznanie z pismami, które wpłynęły do Rady Gminy Piątnica. 

8. Wolne wnioski i informacje.   

9. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2.  

       W tym punkcie Pan Przewodniczący Rady poinformował Państwa radnych, że podpisał  protokół 

Nr XLVI/2022  z dnia 29 listopada 2022 r. obrad sesji  oraz o  możliwości zgłoszenia wniosku 

o  sprostowanie  lub uzupełnienie protokołu. 
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Radni nie zgłosili uwag do treści  protokołu. 

Ad. 3. 

      Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że przechodzimy do realizacji punktu trzeciego porządku 

obrad i zwrócił się do p. Wójta, aby przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica między 

sesjami. 

Następnie p.   Wójta przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica między sesjami w okresie 

od  25 listopada do 20 grudnia 2022 r.  (informacja w załączeniu do oryginału protokołu). Wystąpienie 

Pana  Wójta - transmisja obrad XLVII sesji z dn. 28.12.2022 r.  opublikowana w BIP UG Piątnica 

i na stronie internetowej Gminy Piątnica - nagranie 10:15 - 18:42. 

W dyskusji nad informacją radni głosu nie zabierali. 

Wobec tego że radni nie zgłosili uwag Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła 

informację o pracy wójta między sesjami do akceptującej wiadomości.  

 

Ad. 4. 

      Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przystępujemy do rozpatrzenie projektu i podjęcia 

uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2023-2032. W dniu dzisiejszym  przed 

sesją przekazałem Państwu radnym autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica do projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2023-2032. 

Pani Skarbnik Gminy  przedstawiła projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata  2023-2032 wraz z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2032. 

Pan Karol Śmiarowski – Wiceprzewodniczący Rady przedstawił pokrótce  uchwałę  Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej 

Gminy Piątnica na lata 2023 - 2032 (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły Komisje Rady Gminy 

i zwrócił się z prośbą do przewodniczących komisji  

Następnie Przewodniczący Komisji przedstawili opinie komisji do projektu uchwały Rady Gminy 

Piątnica  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na  lata 2023-2032: 

1. Pani Agnieszka Komorowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna  na posiedzeniu w dniu 7 grudnia  2022 r., po rozpatrzeniu projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy  Finansowej  na lata 2023-2032 i zapoznaniu się z  uchwałą Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku    z dnia 30 listopada 2022 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Piątnica na lata 2023 – 2032, pozytywnie zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 

radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2. Pan Jan Kopczewski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, 

że Komisja Rolnictwa i Spraw Lokalnych   na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2022 r., po rozpatrzeniu 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2023-2032 i zapoznaniu się 

z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 30 listopada 

2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Piątnica na lata 2023 – 2032, pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy  Finansowej  na lata 2023-2032. 

Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 4 radnych: 

Dąbrowski Adam Robert, Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy 

„przeciw” – brak.  Głosy „wstrzymujące się” – 1 radny: Kopczewski Jan. 



5 

 

3. Pan Piotr Zduńczyk  – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, 

że Komisja  Budżetu i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 9 grudnia 2022 r., po rozpatrzeniu 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2023-2032  i zapoznaniu się 

z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku   z dnia 30 listopada 

2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

 Finansowej Gminy Piątnica na lata 2023 – 2032  pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy  Finansowej na lata 2023-2032. Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Chaberek 

Karolina,  Florczyk Tomasz, Pokropowicz Jarosław, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” - nie było.  

W dyskusji nad projektem uchwały i autopoprawką  Wójta Gminy Piątnica głos zabrali: 

Pan radny Piotr Zduńczyk p. Wójcie bardzo niepokojące jest to, co przeczytałem w autopoprawce 

do WPF na lata 2023 – 2032  w zał. Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF uaktualniono kwoty limitów   

na 2023 r. oraz wprowadzono nowe zadania  w związku z koniecznością przesunięcia  realizacji na rok 

następny i nie ukrywam, że interesuje mnie realizacja inwestycji przebudowa drogi gminnej ulica 

Nowa w Piątnicy. Jaka to konieczność nastąpiła, że należało to  przesunąć na rok następny realizację 

tego zadania?  

Pan Wójt poinformowała, że ul. Nowa miała być zrealizowana w roku 2023 i jest wpisana w zadania 

inwestycyjne. 

Po dyskusji Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad   przyjęciem  autopoprawki Wójta 

Gminy Piątnica z dnia 21 grudnia 2022 r. do projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2032. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 13 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  Konopko Marek, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 2 radnych: Chaberek Karolina, 

Kopczewski Jan. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów  „za” -13 radnych, 

„przeciw” - brak, wstrzymujące się” - 2 radnych  przyjęła  autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica do 

projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2032. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Następnie stwierdził - zanim przystąpimy do głosowania nad projektem uchwały, informuję, że projekt 

uchwały uwzględnia uprzednio przyjętą autopoprawkę. 

Po czym zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2023-2032.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 13 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  Konopko Marek, 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 2 radnych: Chaberek Karolina, 

Kopczewski Jan. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy   większością głosów  „za” - 13 radnych, „przeciw”- brak, „wstrzymujące 

się” - 2 radnych   podjęła uchwałę  Nr 309/XLVII/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej  na  lata   2023-2032 (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu).  

Ad. 5.  

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że realizując porządek obrad przystępujemy do rozpatrzenie  

projektu i  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2023 rok.  
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W dniu dzisiejszym  przed sesją przekazałem Państwu radnym autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica 

do projektu uchwały w sprawie  uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica  na 2023 rok. 

Zwrócił się do p. Skarbnik Gminy  o przedstawienie projektu uchwały w sprawie  uchwalenia  budżetu 

Gminy Piątnica  na 2023 rok   wraz z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica do projektu uchwały 

budżetowej. 

Następnie p. Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy 

Piątnica na 2023 rok. oraz autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica do projektu uchwały budżetowej 

(dokumenty w załączeniu do oryginału protokołu z obrad). 

Dalej p. Karol Śmiarowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał pokrótce uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały  budżetowej Gminy Piątnica   na 2023 rok oraz  o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu 

z obrad). 

Potem p. Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących stałych komisji rady Gminy 

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.         

Pisemne opinie kolejno przedstawili: 

- p. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych. Po przedstawieniu opinii  stwierdził iż 

komisja nie zgłosiła wniosków.  Komisja miała wnioski, ale w wyniku ugody (tak to ujmę) pomiędzy 

Komisją a p. Wójtem i p. Skarbnik zgodziliśmy się na to, że wnioski, które proponowaliśmy zostaną 

uwzględnione w pierwszych zmianach budżetowych w nowym roku. Teraz jeżeli bierzemy pod uwagę  

autopoprawkę do projektu budżetu p. Wójcie. 

Pan Przewodniczący Rady przerywając przedmówcy stwierdził - proszę chwilę poczekać zaraz 

dojdziemy do punktu, gdzie będziemy zadawać pytania. 

- p. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, 

- p. Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych. 

Opinie w załączeniu do oryginału protokołu. 

Następnie p. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały i autopoprawką Wójta 

Gminy Piątnica. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jan Kopczewski, Skarbnik Gminy Piątnica, Wójt Gminy Piątnica, 

radny Adam Robert Dąbrowski, radny Marek Konopko, Przewodniczący Rady Gminy Piątnica, radna 

Karolina Chaberek, radny Piotr Zduńczyk, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych 

w UG Piątnica. 

W trakcie dyskusji Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zanim ogłosi przerwę 10-cio minutową, 

zwraca się do p. informatyków, aby upublicznili Geoportal z drogą w Kownatach. Chciałbym 

zobaczyć o której drodze rozmawiamy. 

Po czym kontynuowana była dyskusja. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził 10-cio minutową przerwę. 

Po przerwie wznowił obrady. 

Następnie kontynuowana była dyskusja i p. Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych 

w UG Piątnica okazał na geoportalu drogę w Kownatach i dzielnicę Uciastek w Nowym Cydzynie. 

Przebieg dyskusji - transmisja obrad XLVII sesji z dn. 28.12.2022 r.  opublikowana w BIP UG 

Piątnica i na stronie internetowej Gminy Piątnica - nagranie 1:01:45 -1:52:20.  

Po zamknięciu dyskusji  Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  przyjęciem 

autopoprawki Wójta Gminy Piątnica z dnia 21 grudnia 2022 r.  do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2023 rok. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 11 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,   Komorowska Agnieszka Alicja,  Pokropowicz 

Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 1 radny: 
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Dąbrowski Adam Robert,  „WSTRZYMAŁO  się” – 3 radnych: Chaberek Karolina, Konopko Marek, 

Kopczewski Jan. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów  „za” -11 radnych, „przeciw” – 1 radny, wstrzymujące 

się” - 3 radnych  przyjęła  autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica z dnia 21 grudnia 2022 r.  do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2023 rok. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Następnie p. Przewodniczący Rady stwierdził, że zanim przystąpimy do głosowania nad projektem 

uchwały, informuję że projekt uchwały uwzględnia uprzednio przyjętą autopoprawkę. 

Dalej zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica 

na 2023 rok. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 12 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,   

Chaberek Karolina, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  Komorowska Agnieszka 

Alicja,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosował 

„PRZECIW”  - 1 radny: Dąbrowski Adam Robert.  „WSTRZYMAŁO  się” - 2 radnych: Konopko 

Marek, Kopczewski Jan. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Stwierdził, że Rada Gminy   większością głosów  „za” - 12 radnych, „przeciw”- 1 radny,  

„wstrzymujące się” - 2 radnych   podjęła uchwałę  Nr 310/XLVII/2022 w sprawie uchwalenia  

budżetu Gminy Piątnica na 2023 rok (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu).  

Pan Przewodniczący Rady pogratulował p. Wójtowi i stwierdził - mam nadzieję, że będą dotrzymane 

słowa. 

Pan Wójt stwierdził – chciałbym bardzo serdecznie podziękować i prosić jeszcze raz Państwa o to 

zaufanie. Wiecie Państwo, że podejmowanie decyzji nie jest prostą sprawą.  Myślę, że Państwo 

niejednokrotnie prowadząc swoje działalności  wahacie się jaką decyzję podjąć. Zrobię wszystko, żeby 

tą kadencję naprawdę dobrze zamknąć.  Uważam, że to wszystko co robimy mówię tu też 

o pracownikach Urzędu Gminy, którzy wspierają mnie mocno w realizacji tych działań 

i podejmowaniu decyzji również, i pozyskiwaniu środków. Postaramy się zrealizować większość 

Państwa próśb i wniosków o które proszą mieszkańcy do końca tej kadencji. Ja będę robił wszystko 

żeby tak było i zazwyczaj nie obiecuję, bo są różne sytuacje finansowe i na świecie, które mogą 

powodować różne wahania, jeżeli chodzi o wydawanie środków z budżetu. To co obiecałem, to  będę 

starał się zrealizować.  Jeszcze raz chciałbym Państwu bardzo serdecznie podziękować za zaufanie, 

a pracownikom za to, że wspieracie mnie i naprawdę ten budżet wygląda dobrze.  

 

Ad. 6.1) 

         Pan Przewodniczący Rady poinformował, że  zgodnie z porządkiem obrad  Rad przystępuje 

do rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały  w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej 

w Drozdowie. 

Pani  Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy   przedstawiła  pokrótce uzasadnienie do  

projektu uchwały. Na koniec prosiła o zadawanie ewentualnych pytań i stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy dyrektor szkoły oraz przedstawiciele rady rodziców i rady pedagogicznej. 

Pan Wójt stwierdził rodzina Lutosławskich na terenie m.  Drozdowo myślę,  że tu nikogo nie trzeba 

przekonywać, co zrobiła i jak ich współpraca w owym czasie na terenie tej miejscowości wyglądała. 

Myślę, że jak najbardziej zasadnym jest wybór rady pedagogicznej i mieszkańców miejscowości  

na patrona szkoły Rodziny Lutosławskich. Bardzo bym prosił Państwa o poparcie tego wniosku. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych  poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 9 grudnia    2022 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Drozdowie. 
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Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 

5 radnych: Chaberek Karolina,  Florczyk Tomasz, Pokropowicz Jarosław, Weber Krzysztof, Zduńczyk 

Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” – nie było.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie nadania imienia 

Szkole Podstawowej w Drozdowie. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 

0.  

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie przyjęła uchwałę  Nr 

311/XLVII/2022 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Drozdowie  (uchwała 

w załączeniu do oryginału protokołu).  

Następnie pogratulował całej społeczności szkolnej  w Drozdowie.  

Pan Dyrektor Szkoły Podstawowej w Drozdowie podziękował Wysokiej Radzie 

i p. Przewodniczącemu za to, że podjęli tą uchwałę. Ta uchwała jest wolą naszej społeczności lokalnej, 

wolą uczniów, nauczycieli i rady rodziców, i mieszkańców miejscowości Drozdowo, Niewodowo, 

którzy  swoją wolę wypowiedzieli w głosowaniu. W przyszłym roku mamy podwójną rocznicę; jest 

150 - lecie powstania szkoły w Drozdowie, która powstała w  1873 roku i też początek jej wiązał się 

z rodziną Lutosławskich, którzy byli pierwszymi założycielami szkoły. Mamy też 100-lecie 

ofiarowania sztandaru szkoły. Także mamy dwa ważne święta, które nam się kumulują w przyszłym 

roku i z tej okazji chcemy zorganizować święto szkoły i 150 - lecie powstania szkoły i jednocześnie 

nadać szkole imię rodziny Lutosławskich, które będzie dopełnieniem tych uroczystości. Uroczystość 

będzie miała miejsce 2 czerwca 2023 r. Z tego miejsca chciałem wszystkich Państwa: radnych, 

p. Wójta, p. Sekretarz, p. Wice Wójta, p. Skarbnik, Państwa Sołtysów zaprosić na naszą uroczystość, 

która ze względu na to, że będzie to rok wyborczy, będzie dużą uroczystością odwiedzaną chętnie 

przez wszystkich polityków. Myślę, że Wysoka Rada i p. Wójt udzielą wsparcia jak przyjdziemy. 

Pan Wójt zawsze pomagamy, zawsze wspieramy i nie jest to politycznie. 

Pan Przewodniczący Rady  najważniejsze są dzieci, a nie wybory. 

Ad.6.2) 

     Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że w tym  punkcie porządku obrad Rada  rozpatrzy 

projekt uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Pan Wójt  przedstawił uzasadnienie do  projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisja Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych   na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2022 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody.  

Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: 

Dąbrowski Adam Robert, Konopko Marek, Kopczewski Jan,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw”  

i „wstrzymujące się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały  głos zabrali:  

Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa  p. Wójcie zapytam o ścinkę. Jeżeli zmienimy status tego 

dębu, to co robimy z materiałem? Rozumiem on jest własnością gminy. Dodam tylko tyle, 

że w gm. Łomża np. jest tworzona lista z OPS-u i to po prostu rozdaje się potrzebującym. Ten dąb jest 

na tyle wielki, że wystarczyłoby dla jednego gospodarstwa na cały rok. 
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Pan Wójt biorąc to pod uwagę też tak zrobimy. Do tej pory drzewa, które były wycinane i się 

nadawały zostały przekazywane Szkole Podstawowej w Drozdowie na opał, która jako jedyna  

korzysta z pieca węglowego.  

Po dyskusji Pan Przewodniczący Rady  zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” – 

0.  

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie przyjęła uchwałę  Nr 

312/XLVII/2022 w sprawie  zniesienia statusu pomnika przyrody (uchwała w załączeniu do 

oryginału protokołu).  

Ad. 6. 3) 

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że przystępujemy do rozpatrzenie projektu i podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

Pani Skarbnik Gminy   pokrótce przedstawiła zmiany w budżecie gminy, określone w załączniku  Nr 3 

do projektu uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały rozpatrzyły stałe Komisje  Rady Gminy 

i wobec tego zwrócił się z prośbą do przewodniczących stałych Komisji  o przedstawienie opinii 

do projektu uchwały.  

Dalej kolejno głos zabrali:   

1. Pan  Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2022 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. Wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski 

Jan,  Konopko Marek, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” – nie było. 

2. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i  Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 28 grudnia  2022 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 

5 radnych: Chaberek Karolina,  Florczyk Tomasz, Pokropowicz Jarosław, Weber Krzysztof, Zduńczyk 

Piotr. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”  - nie było.  

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy.  Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 

0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

313/XLVII/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu). 
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Ad. 6.4) 

     Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad  przystępujemy do 

rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały  w sprawie przyjęcia Programu współpracy na 2023 

rok Gminy Piątnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. 

Pan Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych   przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 9 grudnia    2022 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy na 2023 rok Gminy Piątnica 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. 

Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 

5 radnych: Chaberek Karolina,  Florczyk Tomasz, Pokropowicz Jarosław, Weber Krzysztof, Zduńczyk 

Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy na 2023 rok Gminy Piątnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 

0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr 314/XLVII/2022  w sprawie  przyjęcia Programu współpracy na 2023 rok Gminy Piątnica 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

Ad. 6.5) 

        Pan Przewodniczący Rady oznajmił, że w tej chwili przystępujemy do rozpatrzenia projektu 

uchwały i podjęcia uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres dłuższy niż 

3 lata oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Piątnica. 

Pan Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Terenowej  przedstawił  uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Pan  Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2022 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres dłuższy niż 3 lata 

oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Piątnica. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

4. Głosy „za”  - 4 radnych: Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol, Kopczewski 

Jan. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 
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Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody 

na oddanie w dzierżawę, na okres dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Piątnica. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 

0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr 315/XLVII/2022  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, na okres dłuższy niż 3 

lata oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Piątnica (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

Ad. 6.6) 

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie obrad przystępujemy do rozpatrzenia 

projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia  planu kontroli Komisji  Rewizyjnej Rady 

Gminy Piątnica  na 2023 rok. Zgodnie z § 69 ust. 1 i 2  Statutu Gminy,  Komisja Rewizyjna Rady 

Gminy Piątnica przeprowadza kontrolę na podstawie zatwierdzonego przez Radę rocznego planu 

kontroli. Niniejszy projekt planu kontroli na 2023 rok został  przygotowany przez Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej i po zaakceptowaniu przez Komisję, został przedłożony Radzie  do zatwierdzenia 

na sesji. Rada może dokonać zmian w przedłożonym projekcie planu kontroli.   

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  uchwalenia  planu 

kontroli Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica  na 2023 rok. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 

0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr 316/XLVII/2022  w sprawie uchwalenia  planu kontroli Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy 

Piątnica  na 2023 rok (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

Ad. 6.7) 

        Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że  zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy  

do rozparzenia  projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia  planów  pracy stałych 

Komisji Rady Gminy Piątnica na 2023 rok. Projekty planów pracy Komisji   ustaliły  poszczególne 

Komisje i  przedłożyły  Radzie, za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. Zgodnie z art. 21 ust. 3 

ustawy o samorządzie gminnym  oraz §  60 ust. 4  Statutu Gminy, Komisje ustalają plan pracy 

na każdy rok kalendarzowy i przedkładają go Radzie, za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. 

Rada może nakazać komisjom dokonania w planach pracy stosownych zmian. Stosownie do § 64 

ust. 1 i 2 niniejszego Statutu, Komisje mogą przeprowadzać kontrole problemowe działalności Wójta 

i gminnych  jednostek organizacyjnych, każda w zakresie swojego działania. Plany kontroli, podlegają 

zatwierdzeniu przez Radę. Projekty rocznych planów pracy stałych Komisji Rady dostosowane zostały  

do planu  sesji Rady Gminy  na 2023 rok. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 
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Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zatwierdzenia  

planów  pracy stałych Komisji Rady Gminy Piątnica na 2023 rok. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 

0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr 317/XLVII/2022  w sprawie zatwierdzenia  planów  pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Piątnica na 2023 rok (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

Ad. 6.8) 

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie przystępujemy do rozpatrzenia projektu 

uchwały i podjęcia uchwały  w sprawie statutu Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy. 

Pani  Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy   przedstawiła uzasadnienie do  projektu 

uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 28 grudnia    2022 r. pozytywnie   zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie statutu Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy . 

Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 

5 radnych: Chaberek Karolina,  Florczyk Tomasz, Pokropowicz Jarosław, Weber Krzysztof, Zduńczyk 

Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” – nie było. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

Pani radna Karolina Chaberek mam pytanie do p. dyrektor. Ponieważ dzisiaj na posiedzeniu komisji  

podejmowaliśmy tą uchwałę. Pan Wójt nas zapewniał, że wszystko zostało dograne odnośnie przejścia 

pracowników i że oni są zadowoleni z tego, że przechodzą do innego pracodawcy, a nie chciałabym 

nieporozumień, że podejmujemy uchwałę bez rozmów z pracownikami. Wierzę, że pani na pewno 

rozmawiała, wierzę  że zostało to wszystko dograne i tak jak   być powinno zostało to załatwione. 

Pani  Dyrektor CUS słowo zadowolenie to niewłaściwe słowo. Zmiana pracodawcy zawsze budzi 

jakieś wątpliwości i niepewność. Ja mogę tylko powiedzieć, że na pewno ze strony Centrum Usług 

Samorządowych wszystkie formalności w zakresie przysługujących pracownikom praw w związku 

z likwidacją stanowisk pracy na pewno zostaną  zapewnione. Z kolei ze strony panów Wójtów toczyły  

się rozmowy z firmą Faster w zakresie zapewnienia warunków pracy na dotychczasowych warunkach. 

Szczególnie kwestie finansowe były mocno artykułowane, formy nawiązania współpracy, czy pracy 

pracowników w firmie Faster. Także tutaj nawet jeszcze  14 grudnia były ostatnie rozmowy 

w Urzędzie Gminy. Mamy zapewnienie ze strony formy Faster, że pracownicy otrzymają umowy 

o pracę i wynagrodzenie na dotychczasowych warunkach. Chodzi tutaj o to żeby była kontynuacja 

pracy, a dla osób chętnych takie zapewnienie ze strony firmy Faster jest. Więc myślę, że pracownicy 

będą dalej pracować tylko u innego pracodawcy. Zakres czynności, zakres zadań jest analogiczny. 

Myślę, że jest tylko kwestia zmiany pracodawczy, my jesteśmy jednostką samorządową, czyli taką 

jednostką państwową, a to jest firma prywatna. Mogę powiedzieć, że w okresie od września do grudnia 

kierowcy już byli zatrudnieni w firmie Faster i ze strony tej firmy zostały dotrzymane wszystkie 

warunki, które zostały uzgodnione na poziomie p. Wójta z tą firmą. 

Pan radny Jan Kopczewski  rozumiem, że umowa o pracę na czas nieokreślony z tą firmą.  
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Pani  Dyrektor CUS tego nie umiem powiedzieć, bo są to indywidualne sytuacje każdego pracownika, 

ponieważ mamy w tej grupie osób, które odchodzą  w wieku przedemerytalnym, którym nie zależy na 

umowach. Dlatego też dzisiaj podejmujemy tą uchwałę, żebyśmy mogli iść tym trybem likwidacji 

stanowisk pracy. Toteż  gdyby nie chcieli podejmować  zatrudnienia w firmie Faster, daje możliwości 

poprzez urząd pracy. 

Pan Przewodniczący Rady tabor, autobusy  zostały też przekazane? 

Pan Wójt na dzień dzisiejszy są one wynajęte firmie Faster. Myślę, że wynajmowanie dalej tego taboru 

będzie pewnie  niezasadne. Najprawdopodobniej sprzedamy,  rzeczoznawca wyceni wartość tych 

autobusów i zostaną one sprzedane. 

Pan Przewodniczący Rady na ten czas umowa wynajęcia, to o dużych  kwotach rozmawiamy? 

Pan Zastępca Wójta bodajże jest 1 200 zł netto za wynajem jednego autobusu. 

Pan Wójt plus utrzymanie, czyli przeglądy, koszty eksploatacji, wszystko to  jest po stronie firmy. 

Pan radny Piotr Zduńczyk  chciałbym zapytać,  czy pracownicy wiedzą o wszystkich tych 

szczegółach, bo wiem że w przeszłości bywało tak, że były spotkania, niektórzy nie przyszli, niektórzy 

nie byli. Czy wszyscy są doinformowani? 

Pan Wójt wszystkie rozmowy, które toczyły się mam nadzieję, czy p. dyrektor, czy przedstawiciele 

firmy Faster na tyle wyartykułowali to o co nam chodzi, że wszyscy pracownicy powinni być 

usatysfakcjonowani tą informacją. Wiecie Państwo naszym celem jest skomunikowanie całej gminy o 

to i Państwo walczycie, my też. Wszyscy wiemy o kosztach funkcjonowania transportu drogowego 

zwłaszcza  w obecnych czasach i skomunikowania każdej miejscowości na terenie danej jednostki 

samorządu terytorialnego. Nie są to małe koszty. My biorąc wszystkie rzeczy pod uwagę 

dofinansowania do wozokilometra, wszelkiego rodzaju ulgi, wzięliśmy również to też pod uwagę. 

Utworzyliśmy trzy nowe trasy i mam nadzieję, że mieszkańcy  będą licznie niż do tej pory korzystać 

z tych kursów, bo korzystanie z kursów firmy Faster obniża koszty naszego budżetu. Im więcej osób 

jeździe, tym mniej  my płacimy. Chcemy w następnym roku również uwzględnić ewentualne zmiany 

godzin jeżeli będzie taka potrzeba. Mamy też na uwadze wnioski, które Państwo składacie w imieniu 

mieszkańców o dodatkowe kursy. To też bierzemy pod uwagę, bo jest taka prośba mieszkańców żeby 

wprowadzać dodatkowe kursy koło godz. 10 -tej i koło godz. 13-tej powrót. Mówimy tutaj o kursach, 

które funkcjonowały  do Łomży. To też bierzemy pod uwagę, ale to wiąże się z tym, że przy 

najbliższym finansowaniu musimy takie wnioski złożyć o kolejne kursy, czy kolejne godziny. Taki 

jest nasz cel. Mamy nadzieję, że to co wydawaliśmy na transport dzieci i młodzieży plus nieduże 

pieniądze pozwolą nam na utrzymanie wszystkich tych tras, które są obecnie. Mało tego, wiecie 

Państwo dobrze, że jeżeli firma zewnętrzna przejęła dowóz dzieci do szkół, tym samym każdy z 

Państwa na przebiegu tych tras dowożenia dzieci i młodzieży może skorzystać z tego transportu, 

wykupując oczywiście bilet. Także zachęcam Państwa wszystkich do korzystania, z tych tras. 

Pan radny Piotr Zduńczyk to czym podyktowane są te zmiany, to my wszyscy wiemy. Raz że ze 

skomunikowaniem gminy, dwa ograniczeniem kosztów. Nie ukrywajmy, że środowisko naszej gminy 

jest bardzo małe i wszyscy ze wszystkimi się znają, przynajmniej w obrębie jednostek podległych 

urzędowi gminy. Bardzo mi zależy na tym, żeby ci pracownicy, których stanowiska są likwidowane 

byli w jakiś sposób zadowoleni, chodzi bardziej o poczucie bezpieczeństwa, aby po prostu wiedzieli, 

że mają zabezpieczone to co mają, wynagrodzenie się nie zmieni. 

Pan Wójt nie pozwolilibyśmy sobie na to, żeby likwidacja tych miejsc pracy odbywała się tym, 

że pracownicy będą  zarabiali mniej, bądź ich warunki zarobkowe się pomniejszą. Negocjacje, które 

zostały przeprowadzone z firmą Faster, a mam nadzieję że dyrektor firmy Faster (o czym się 
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wielokrotnie przekonałem) jest osobą, która dotrzymuje słowa. Warunki płacowe, które ustaliliśmy 

myślę, że są zadawalające dla kierowców i opiekunów w tych transportach, oczywiście z możliwością 

dorobienia sobie w weekendy. Nie chciałbym tutaj wchodzić w umowę pomiędzy firmą Faster 

a pracownikami. To co powiedziała p. dyrektor i mówi p. radny, zawsze zmiana pracy wiążę się 

z pewną niepewnością i pewną obawą. Zapewnienia p. dyrektora świadczą o tym, że warunki pracy 

i płacy są korzystne.  

Pan radny Piotr Zduńczyk tylko, jaki my będziemy mieli realny wpływ na warunki, kiedy 

ci pracownicy od nas odejdą, czy te negocjacje będą utrzymane? 

Pan Zastępca Wójta wpływ, jaki mieliśmy dotychczas, to co p. wójt w tej chwili  wspomniał. My 

oczywiście braliśmy bardzo poważnie czynnik ludzki i ten czynnik ludzki w pełnym słowa tego 

znaczeniu dotyczący pasażerów, którzy korzystają jak również pracowników, którzy świadczą usługi. 

Reszta należy, to co p. wójt wspomniał jeżeli chodzi o wynegocjowane warunki pracy i płacy były 

po naszej stronie i my na to wpływ mieliśmy. Natomiast, jaki będzie wpływ dalej, to niestety tu nasza 

rola się kończy, ja nie mogę dyktować, wejść do pana do szkoły i powiedzieć p. dyrektorze p. iksiński 

ma pracować tyle godzin i tyle zarabiać. Przecież dyrektor by mnie wyśmiał.  

Pan radny Piotr Zduńczyk wiadomo u nas w szkole to wszystko reguluje karta nauczyciela i są inne 

przepisy prawa. Natomiast tu jest to sektor prywatny.  

Pan Zastępca Wójta my nie chodzimy w buty przedsiębiorcy. My prosiliśmy, wynegocjowaliśmy 

pewne warunki pracy i płacy. Natomiast co będzie dalej się działo, krótko odpowiedział właściciel 

i dyrektorzy – pracownicy mają możliwość pracy, jeśli chcą będą pracowali. 

Pan radny Jan Kopczewski chciałbym dodać koledze, czy sektor prywatny, czy państwowy prawo 

pracy obowiązuje wszędzie, więc nie można się martwić do przodu. Prawo jest jedno i tak samo 

obowiązuje w prywatnej firmie.  

Pan Zastępca Wójta pytanie było tylko jedno, czy będzie to umowa kodeksowa, czy umowa 

śmieciowa, a więc życzyliśmy sobie umowy kodeksowej. Natomiast według jakich zapisów tego 

kodeksu, my na to wpływu nie mamy, zrozumcie nas Państwo. 

Pan radny Piotr Zduńczyk pomimo tego, że ja pracuję na karcie nauczyciela, to zdaję sobie sprawę 

z tego, że kodeks pracy obowiązuje w każdym zakładzie pracy, czy to jest sektor prywatny, 

czy jednostka budżetowa. Natomiast chodzi mi o wynagrodzenia w momencie, kiedy jest podpisana 

umowa pomiędzy prywatnym przedsiębiorcą a pracownikiem, to umowa może być podpisana na rok, 

a później po roku pracodawca może powiedzieć od dzisiaj zatrudniamy was na  najniższej krajowej, 

albo decydujemy się dalej pracować.  

Pan Przewodniczący Rady  p. radny takie jest życie.  

Pani Dyrektor CUS ja tylko chciałabym, żeby Państwu wyjaśnić sytuację. Ten stan, który mamy 

będzie do 31 stycznia.  Panie opiekunki są jeszcze  w CUS do 31 stycznia, tak samo panowie kierowcy 

są w tym momencie na urlopach bezpłatnych. I na przykładzie kierowców, w momencie gdy p. wójt 

prowadził negocjacje z firmą Faster w zakresie ich zatrudnienia na ten okres od września do końca 

grudnia, udało się p. Wójtowi wynegocjować, że kierowcy otrzymają wynagrodzenie, które było 

średnią w ujęciu wszystkich składników wynagrodzenia  roku poprzedniego,  czyli trzynastki, 

nagrody. Także nie ukrywam, że te kwoty były dosyć duże i zadawalające. Dodatkowo, jak teraz 

dyskutowaliśmy 14 grudnia na temat wynagrodzeń pan opiekunek to też sugerowaliśmy firmie Faster, 

że opieramy się na kwotach z przyjęciem zwiększonych wynagrodzenia minimalnego, które 

zwiększają się  od stycznia, a potem następuje kolejna zmiana od 11 lipca. To wszystko było firmie 

Faster przekazywane. Co do formy zatrudnienia tutaj trwały też rozmowy indywidualnie 

z pracownikiem. Myślę, że dojdziemy do jakiegoś porozumienia, że każda  ze stron powinna być 

zadowolona.  
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Pan radny Marek Konopko myślę, że ważną sprawą jest tabor, w jaki sposób się jego pozbędziemy? 

Wójt twierdzi, że to będzie opłacalne i sprzedamy te autobusy, czy musimy podjąć uchwałę? Ja wiem, 

że pozbyć się to jest szybko. 

Pan Przewodniczący Rady powiem to co usłyszeliśmy na komisji. p. Wójt w styczniu powiedział nam, 

że  będzie miał wszystkie dane zebrane i przedstawi nam opłacalność tej organizacji. 

Pan Wójt dokładnie tak, pewien okres rozliczeniowy minie. Z informacji uzyskanych od Państwa 

wiem, że coraz większa liczba mieszkańców korzysta z tego transportu tych wszystkich linii, które 

zostały wprowadzone i to bardzo cieszy. Nie pamiętam w jakim wieku są nasze autobusy, ale to nie są 

autobusy nowe, przez ten okres zrobiły one ogromną liczbę kilometrów  po różnego typu drogach.  

Koszt utrzymania trzeba wziąć pod uwagę: ciągłe serwisowanie, wymiana opon. Także wliczając 

te wszystkie koszty utrzymania, trzeba to dobrze przeliczyć i zastanowić się nad tym, czy trzymać, 

czy sprzedać. 

Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury czyli rozumiem z tego, że już nie będzie takiej możliwości, 

żeby bezpłatnie np. przewieźć młodzież, czy seniorów z jednego miejsca w drugie, mówię nawet 

o krótkich trasach. 

Pan Wójt wszystko to są negocjacje związane z firmą Faster. Na pewno będzie taka możliwość z tego 

co wiem. Prowadzimy rozmowy na temat ilości kilometrów wolnych dla gminy, bądź preferencyjne 

ceny za wozokilometr.  

Pan Zastępca Wójt  wszystkie zajęcia regularne, czyli SKS-y, wyjazdy na zawody sportowe, wyjazdy 

na basen  są zabezpieczone i to są regularne. Natomiast nieregularne to są te, które p. dyrektor będzie 

chciała wyjechać z młodzieżą to jak najbardziej w porozumieniu z wójtem. To już Wójt będzie 

rozliczał pomiędzy Fasterem a wójtem. Należy się też porozumieć  się z kierownikiem czy jest 

możliwość przewozu w danym dniu o określonej godzinie. 

 

Po dyskusji Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  

statutu Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 15. 

Głosowało „ZA” - 15 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  

Chaberek Karolina, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz,  

Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 

0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 

318/XLVII/2022 w sprawie statutu Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy. 

Pani Dyrektor CUS chciałabym bardzo  podziękować swoim pracownikom, którzy przez wiele lat 

z wielkim zaangażowaniem, zapałem  i poświęceniem nawet czasami wolnego czasu,  starali się  

bezpiecznie i czasowo dowieźć uczniów do szkół, i na zajęcia podstawowej oraz dodatkowe.  

Ad. 6.  

      Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie zapozna Radę  z pismami, które 

wpłynęły do Rady Gminy Piątnica i kolejno przedstawił następujące pisma: 

- Wójta Gminy Piątnica z dn. 13.12.2022 r. IZP.7226.130.2022  dotyczące odpowiedzi na wniosek 

radnego Piotra Zduńczyka, zgłoszony na sesji w  dn. 29.11.2022 r., informujące o usunięciu usterki 

oświetlenia ulicznego na odc. ulicy  33 Pułku Piechoty; 

- Wójta Gminy Piątnica z dn. 14.12.2022 r. IZP.7226.118.2022 przekazujące wniosek w sprawie 

posypania dróg powiatowych na terenie gminy Piątnica do  Zarządu Dróg Powiatowych w Łomży   

Pisma przedłożone w tym punkcie obrad w załączeniu do oryginału protokołu- RG.0002.8.2022. 

 

Ad. 7.  

       W punkcie wolne   wnioski  i informacje głos zabrali: 
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Radny Piotr Zduńczyk p. Wójcie póki jest dobra pogoda, czy można byłoby połatać dziury, dzisiaj 

jadąc na sesję ulicą Cmentarną, zauważyliśmy, że trochę jest nierówności i ogólnie wszystkie drogi, 

mówię o Piątnicy. 

Pan Wójt staramy się na bieżąco wysyłać ekipę, żeby poprawiać tam gdzie coś się wydarzyło, ale też 

prosimy Państwa o zgłoszenia, bo nie jesteśmy w stanie na terenie całej gminy zauważyć jakichś 

pęknięć czy dziur, które w wyniku zimy, czy jesieni  się pojawiły. Jeżeli będzie taka możliwość 

oczywiście postaramy się przynajmniej w mniejszym stopniu to połatać. 

Pan Zastępca Wójta  p. radny jesteśmy w okresie zimowym, a nawierzchnia ulicy Cmentarnej jest  

z masy bitumicznej. W okresie zimowym nie robimy łatania masą bitumiczną.  

Radny Piotr Zduńczyk p. Wójcie dlatego zaznaczyłem , że jest pogoda na plusie. 

Pan Wójt  będziemy starali się to zrobić. 

Pan Przewodniczący Rady złożył życzenie z okazji nadchodzącego roku 2023 r. 

Następnie życzenia noworoczne – na 2023 r. złożył p. Wójt. 

 

Ze względu  na wyczerpanie  porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady  podziękował 

wszystkim za udział i  zamknął  obrady XLVII sesji Rady Gminy Piątnica.    

 

Protokołowała                                                                                            Przewodniczący Rady 

 

Bożena Duda                                                                                                   Krzysztof Weber 

 


